
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 3 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 13 de març de 2023, al local de 
l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

       Vocals: 

 
Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 .- Sr. Lluís Ruiz (ERC) 

.- Sr. Lluís Ubach (ERC)  
 

.- Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes  
.- Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani 

 
 

Excusa la seva assistència: Sr. Josep Crispi (Fem Poble), Sr. Enrique Sánchez 
(Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet). 

 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 13 de febrer de 2023, a les 20:15 hores, es reuneixen a la Rectoria Vella 
(C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les persones 
a dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la Junta de 
Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus 
Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats 
reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 

 

 



 

ACORDS 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta núm. 2 del 13 de febrer de 2023. 

S’acorda fer lectura i si s’escau aprovar l’acta corresponent a la sessió ordinària de la 
Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 13 de febrer de 2023 en la 
propera sessió que es celebri. 

 

2. Nous temes 
 
- Valoració Assemblea General 2023 

 
Els membres de l’OTP coincideixen en que el tema principal que va ser tractat a 
l’Assemblea general fou el futur de l’escola bressol. Es considera que el tema potser no 
es va exposar de manera ordenada i clara. 
 
Seguidament, es posen sobre la taula les diferents opinions que té la gent del municipi 
al respecte i que es van copsar ahir i es debaten. 
 
Majoritàriament, els membres de l’OTP estimen que si s’aconsegueix fer casar el futur 
laboral de les mestres, amb un nou ús de l’espai basat en l’interès general del municipi, 
el projecte proposat per la Generalitat i l’Ajuntament hauria de ser viable.  
 
Però en tot cas, consideren que aquest és una tema que d’una banda, s’ha de sotmetre 
a votació pel conjunt de la ciutadania mitjançant la celebració d’una assemblea 
extraordinària i el resultat posteriorment, haurà de ser validat pel patronat i no per l’OTP. 
 
S’acorda celebrar una sessió de la Junta de Veïns de Cabrianes extraordinària comptant 
amb l’assistència, en aquest cas, de l’Alcalde de Sallent i així determinar clarament els 
passos a seguir a partir d’ara i preparar degudament aquesta assemblea extraordinària. 
 
Després de parlar amb l’Alcalde de Sallent telefònicament, s’acorda celebrar-la el dia 27 
de març. 
 
Un altre assumpte que va ser tractar en l’Assemblea general, va ser la problemàtica dels 
excrements dels gossos. Els membres de l’OTP, acorden delimitar el perímetre urbà i el 
que no és urbà amb la finalitat de que els propietaris dels animals tinguin clares les 
seves obligacions en cada espai. 
 
Finalment, s’acorda estudiar alternatives per a canviar el paviment existent al parc 
infantil i així evitar que els gats hi facin les seves necessitats. 
 
 
 



- Proposta AFA Els Pins de creació d’un rocòdrom exterior 
La Presidenta de l’OTP dona trasllat de la proposta formulada per l’AFA de l’Escola Els 
Pins per a la creació d’un rocòdrom exterior al pati de l’escola. Es descarta per raons 
econòmiques i principalment, de seguretat.  

 
3. Dates properes reunions 
Les properes reunions es celebraran els dies 17 d’abril i l’11 de maig. 
 

 
4. Seguiment dels temes tractats en passades reunions.  

 
- Pedres als vidres del pavelló  

El Sr. Jordi Puig informa que el director de l’escola va parlar amb les persones 
presumptament responsables dels fets. 

 
- Previsió instal·lació línia de vida 

El Sr. Benjamí Oller informa que l’adjudicatari dels treballs l’ha informat de que té molta 
feina i per aquesta raó no ve a instal·lar la línia de vida. El Francesc Chinchilla li anirà 
fent recordatoris. 

 

 
5. Assumptes sobrevinguts  

El Sr. Lluís Trulls informa que el Sr. Guillem Quintana ha manifestat la seva voluntat de 
presentar candidatura a les eleccions d’Alcalde pedani. Així mateix, també informa que 
hi ha un grup de persones del poble interessades en formar part de l’OTP. 
 
S’acorda convidar-los en la propera sessió ordinària que celebri l’OTP amb la finalitat 
d’informar-los del procediment electoral. 
 
Vist que en el marc de l’assemblea celebrada ahir no es va parlar sobre la poda dels 
arbres i aquest està resultant ser un tema recurrent de debat, els membres de l’OTP 
acorden gestionar amb una major previsió la propera poda i recaptar més opinions sobre 
la forma d’executar els treballs. 
 
El Sr. Benjamí Oller trasllada la proposta formulada pel Sr. Josep Sanchez d’instal·lar 
una paperera al costat del banc existent al C/ Ginesta. S’acorda instal·lar-la al banc que 
hi ha davant del C/ Montserrat. 
 
 
6. Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 

 



I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 22:10 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


